
Zápisnica 
z tretieho riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané  

dňa 26. septembra 2013 o 17.00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 
_________________________________________________________________________ 

 
Prítomní poslanci:  Ing. Vladimír Macánek, Ivan Behúl, Martin Tonhauser,  Marek  Buch,  
Ing. Stanislav  Beňo, Milan Cabánek, Jozef  Pagačovič, Ing. Marián Vrabec 
 
Počet prítomných občanov: dvadsaťtri 
 
Program : 
1/ Otvorenie    
2/ Procedurálne otázky :  
    - schválenie programu rokovania 
    - overenie zápisnice z predchádzajúceho rokovania  
    - voľba návrhovej komisie  
    - voľba overovateľov zápisnice  
    - menovanie zapisovateľa zasadnutia 
3/  Kontrola plnenia uznesení  
4/  Školstvo – stanovisko k navrhnutým racionalizačným opatreniam 
5/  Mesto Nitra – odpredaj pozemku 
6/  Čerpanie rozpočtu za I. polrok 2013 a návrh na úpravu rozpočtu 
7/  Správa o výsledku  následnej finančnej kontroly  
8/  Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce 
9/  Zhodnotenie nákladov osláv 900-tého výročia obce, zmluva na vydanie knihy o   
     Obci Lužianky a určenie predajnej ceny knižnej publikácie   
10/ Smernica o zabezpečení postupov vo verejnom obstarávaní  
11/ Upozornenie prokurátora 
13/ Závodníkova ul.  predĺženie – výstavba elektrickej siete 
14/ Diskusia 
15/ Návrh na uznesenie 
16/ Záver 
 
 Starosta obce otvoril tretie riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. Privítal  
prítomných poslancov a  skonštatoval, že prítomní poslanci sú v nadpolovičnej väčšine a sú 
uznášania schopní. Starosta obce vymenoval za zapisovateľku Renátu Bírovú. Poslanci OZ 
jednohlasne odsúhlasili overovateľov zápisnice v zložení: Ing. Vladimír Macánek, Ivan 
Behúl. Zároveň jednohlasne odsúhlasili členov návrhovej komisie v zložení: Ing. Stanislav 
Beňo, Milan Cabánek, Ing. Marián Vrabec. Ing. Vladimír Macánek navrhol, aby bod 5 bol 
preložený na prerokovanie, až keď sa dostavia zástupcovia Mesta Nitry (všetci za). Ing. 
Stanislav Beňo navrhol, aby sa do programu zaradilo aj oboznámenie o stave revitalizácie 
obce; aby rokovanie trvalo do 21.00 hod. a obecné zastupiteľstvo prerokovalo zimnú údržbu 
obce. Takto upravený program tretieho riadneho zasadnutie poslanci OZ odsúhlasili (všetci 
za). 
 
 Hlavný kontrolór obce Jozef Hubert predniesol kontrolu plnenia uznesení. 
 

O 17.45 hod. sa dostavili Marek Buch a Jozef Pagačovič. 
 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh ministerstva školstva na racionalizačné 

opatrenia. Riaditeľka ZŠ s MŠ v Lužiankach, Mgr. Soňa Kochanská informovala o stretnutí 
na ministerstve školstva, na ktorom sa zúčastnila spolu so starostom obce. Ministerstvo 
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stanovila podmienky pre zachovanie školy. Ohrozený je druhý stupeň 5-9, kde v školskom 
roku 2014/2015 musí byť v piatom ročníku 15 detí. Ing. Marián Vrabec navrhol, aby bolo 
zvolané verejné zhromaždenie, kde by sa občania vyjadrili, ako ďalej so školou, nakoľko 
v takejto dôležitej veci nemôže obecné zastupiteľstvo rozhodnúť samo. Milan Cabánek 
navrhol, aby školský rok 2013/2014 dofinancovala obec a takisto navrhol, aby bolo zvolané 
verejné zhromaždenie, kde by sa občania k problému vyjadrili. Ing. Vladimír Macánek 
uviedol, že o racionalizačných opatreniach bolo zastupiteľstvo zo strany starostu obce 
a riaditeľky ZŠ s MŠ neskoro informované. K tomu názoru sa pripojil aj Ing. Stanislav Beňo, 
ktorý vyjadril názor, že situácia v základnej škole je zložitá a deti odchádzajú do iných škôl. 
Obecné zastupiteľstvo nesúhlasilo s návrhom ministerstva školstva na racionalizačné 
opatrenie-ukončenie vzdelávania na druhom stupni základnej školy od školského roku 
2014/2015, ak bude počet žiakov v piatom ročníku nižší ako 15 detí. V prípade nedostatku 
finančných prostriedkov, najnutnejšie potreby na prevádzku školy dofinancuje obec (zdžal sa 
Ing. Macánek, ostatní za).   
 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť Mesta Nitry o odpredaj  parcely č. 2883- 
zastavané plochy a nádvoria (Priemyselný park Nitra-Sever) vo vlastníctve Obce Lužianky. 
K žiadosti o odpredaj obecného pozemku sa vyjadril zástupca Mesta Nitry, Ing. Štefan Štefek. 
Milan Cabánek uviedol, že obec by predmetný pozemok nemala predať, ale mal by ho dať do 
dlhodobého prenájmu. K tomuto názoru sa pripojil aj starosta obce. Jozef Pagačovič navrhol, 
aby bol pozemok odpredaný a Mesto Nitra mohlo zabezpečiť rozvoj priemyselného parku 
Nitra-Sever. K tomuto názoru sa pridal aj Ing. Stanislav Beňo. Obecné zastupiteľstvo po 
prerokovaní požiadalo o dopracovanie podkladov pre predaj, resp. zámenu predmetnej 
nehnuteľnosti (všetci za). 
 
 O 18.30 hod. sa dostavil Martin Tonhauser. 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo informáciu o čerpaní rozpočtu za I. polrok 2013 
a návrh na úpravu rozpočtu za I. polrok 2013. Milan Cabánek uviedol, že by bolo potrebné 
objasniť spoločenským organizáciám možnosť čerpania dotácií z rozpočtu obce. Ing. 
Vladimír Macánek navrhol, že by mohlo byť zvolané pracovné stretnutie s organizáciami, kde 
by sa im princíp poskytovania dotácií vysvetlil. Za tento návrh hlasoval Milan Cabánek, 
ostatní boli proti zvolaniu stretnutia. 
Ing. Vladimír Macánek uviedol, že náklady na vývoz cintorínskeho odpadu sú vysoké, a že 
v kontajneroch sa nachádza aj komunálny odpad od občanov. Náčelník obecnej polície 
uviedol, že priestutok, pri ktorom občan vyhodil komunálny odpad do cintorínskeho 
kontajnera, už  riešili. 
Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie informáciu o čerpaní rozpočtu obce 
na I. polrok 2013 a schválilo rozpočtové opatrenie č.1/2013 (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie záznam z následnej finančnej kontroly.  
Milan Cabánek navrhol, aby bola vyhodnotená spotreba elektrickej energie a plynu za rok 
2013, ktorú zaplatila obec a v základnej škole. Jozef Pagačovič navrhol, aby bol prehodnotený 
prevádzkový poriadok  o prenájme nebytových priestorov kultúrneho domu. Ing. Marián 
Vrabec poukázal na nízky príjem za multifunkčné ihrisko. 
Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo súhlasilo s navrhovanými opatreniami na základe 
kontrolných zistení (všetci za). 
 
 Starosta obce uviedol, že počas letných mesiacov bolo verejné osvetlenie v noci 
vypínané. V tomto období však občania sú nespokojní s vypínaním verejného osvetlenia. 
Z tohto dôvodu sa poslanci OZ dohodli, že verejné osvetlenie sa v zimnom období nebude 
vypínať. 
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 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo plán kontrolnej činnosti na druhý 
polrok 2013 (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie informáciu o výške vynaložených nákladov 
na oslavy 900-tého výročia „Prvej písomnej zmienky o Obci Lužianky“. Obecné 
zastupiteľstvo prerokovalo „Zmluvu č.1/2013“ o vydaní knihy o obci. Ing. Vladimír Macánek 
uviedol, že zmluva bola predložená na prerokovanie v obecnom zastupiteľstve neskoro a mala 
byť prerokovaná v čase, kedy bola doručená na obecný úrad. Po prerokovaní obecné 
zastupiteľstvo schválilo „Zmluvu č.1/2013“ a schválilo, aby náklady na tlač knihy boli 
zapracované do rozpočtových opatrení k 30.09.2013 (zdržali sa Ing. Macánek, Pagačovič, 
ostatní za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo  výšku vynaložených finančných prostriedkov na 
vydanie knihy o Obci Lužianky a na návrh Ing. Mariána Vrabca stanovilo predajnú cenu vo 
výške 10,-€/kniha (zdržal sa Ing. Macánek, ostatní za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a vzalo na vedomie “Smernicu o zabezpečení 
postupov vo verejnom obstarávaní v Obci Lužianky“(zdržal sa Cabánek, ostatní za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo upozorneniu prokurátora a tomuto vyhovelo. Obec 
Lužianky v súlade so zákonnou úpravou č.564/1991 Zb. o obecnej polícii v znení neskorších 
predpisov, prijalo do VZN č.2/2009 v článku III. nové znenie bodu č.1/. Obec Lužianky 
pôvodné znenie v čl. III. bod 1/ zrušila. 
 
Hlasovanie: 
Počet poslancov:     9 poslancov 
Prítomných:            8 poslancov 
Za hlasovalo:          8 poslancov 
Proti hlasovalo:       0 poslancov 
Zdržal sa:                0 poslancov  

 
Obecné zastupiteľstvo odsúhlasilo „Zmluvu o dielo č.2013003“ na realizáciu IBV-NN 

rozvody, verejné osvetlenie a elektrické prípojky na Závodníkovej ulici-predĺženie v Obci 
Lužianky. Obecné zastupiteľstvo odsúhlasilo zálohovú platbu vo výške 14 200,-€ pred 
začatím prác (všetci za) 

 
Obecné zastupiteľstvo jednohlasne odsúhlasilo uznesenia a následne starosta obce 

poďakoval prítomným za účasť a ukončil tretie riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva 
v Lužiankach. 
 
 
 
Overovatelia: 
  _____________________   ______________________ 
               Ing. Vladimír Macánek              Ivan Behúl 
 
 
 
 
 
Zapísala: Renáta Bírová 


